
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 20 listopada 2014 r. 
 
OA.0002.11.2014.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr LII/2014 
 

z obrad LII sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła się 
13 listopada 2014 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 

 
 
 Na LII sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 13 radnych (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto w obradach wzięły 
udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności stanowią załączniki nr 2 
i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pękalski o godz. 1406 otworzył sesję 
i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
aktualnie w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec składu Rady Gminy 
wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 Wójt Gminy Krzywcza Witold Szpytman złożył wniosek o zmianę 
porządku obrad poprzez dodanie do punktu 3 jako ostatni ppkt 4 projekt 
Uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 
finansowej Gminy Krzywcza. 
 W uzasadnieniu powiedział, że konieczność podjęcia tego projektu 
uchwały wynika z prowadzonego postępowania o wyłonienie wykonawcy na 
Zimowe utrzymanie dróg gminnych i wewnętrznych na terenie Gminy 
Krzywcza. Podpisując umowy z wykonawcami w zakresie zimowego 
utrzymania dróg gminnych i wewnętrznych w tym roku budżetowym jak 
i w kolejnych latach niezbędne jest wydanie przez Radę Gminy stosownego 
upoważnienia Wójtowi Gminy do zaciągnięcia zobowiązań z tytułu tych umów 
do kwoty 100 000,00 zł. 
 
 Porządek obrad wraz z proponowaną zmianą w wyniku 
przeprowadzonego głosowania przyjęty został jednogłośnie wynikiem: 
13 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 
Przyjęty porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2014 rok; 
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2) zmieniająca uchwałę własną nr 272/XLV/2014 z dnia 27 maja 2014 r. 
w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Krzywcza do zaciągania zobowiązań 
w zakresie podejmowania inwestycji o wartości przekraczającej granicę 
ustaloną w budżecie na 2014 r.; 

3) wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie służebności na działce nr 168/2 
stanowiącej własność Gminy Krzywcza położonej w miejscowości Średnia; 

4) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Krzywcza. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wolne wnioski i informacje. 
7. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad 2. 
 Protokoły Nr L/2014 i LI/2014 z obrad poprzednich sesji Rady Gminy 
Krzywcza zostały wyłożone do wglądu wraz z informacją, aby ewentualne 
wnioski i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich nie będzie, 
zostanie to uznane jako przyjęcie tych protokołów. 
 
 
Ad 3. 
 Realizując punkt 3 obrad Rada Gminy w pierwszej kolejności przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
gminy na 2014 rok. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr 298/LII/2014 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
 
 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza zmieniającej uchwałę własną nr 272/XLV/2014 z dnia 
27 maja 2014 r. w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Krzywcza 
do zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną w budżecie na 2014 r. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr 299/LII/2014 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
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 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie 
służebności na działce nr 168/2 stanowiącej własność Gminy Krzywcza 
położonej w miejscowości Średnia. 
 Wójt Gminy Witold Szpytman przedstawił projekt proponowanej uchwały 
Rady Gminy wraz z jego szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr 300/LII/2014 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
 
 Na zakończenie tego punktu obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie zmian 
w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Krzywcza. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr 301/LII/2014 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 4. 
 Wójt Gminy Krzywcza Witold Szpytman przedstawił informację o swojej 
pracy w okresie międzysesyjnym (Informacja ta stanowi załączniki nr 8 
do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 5, 6. 
 Radny Wojciech Sawicki pytał – Czy istnieje możliwość poszerzenia 
chodnika przy drodze powiatowej od parku podworskiego do wjazdu na plac 
Zespołu Szkół w Krzywczy? 
 Wójt wyjaśnił, że taka możliwość istnieje, ale wiąże się to 
z zabezpieczeniem w budżecie gminy dodatkowych środków finansowych na 
ten cel. Zakres zadania określony w projekcie został już wykonany. Środki 
finansowe zabezpieczone na ten cel zostały w całości wykorzystane. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz dodała, że jest to zadanie inwestycyjne, 
Budżet gminy Krzywcza na 2014 rok został uchwalony przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową w Rzeszowie, w związku z tym przesunięcia środków 
finansowych na wykonanie poszerzenia tego chodnika jest obecnie 
niemożliwe. Regionalna Izba Obrachunkowa stoi na stanowisku, że każdy 
wypracowany zysk finansowy gmina powinna przeznaczać na spłatę 
zadłużenia, a nie na inwestowanie. 
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 Sołtys wsi Ruszelczyce Tomasz Grzegorzak pytał - Czy przetarg 
na zimowe utrzymanie dróg gminnych został już rozstrzygnięty? 
 Wójt potwierdził, że przetarg został rozstrzygnięty, a wykonawcą została 
firma MINOR-POL Minorowicz Krzysztof ze Skopowa. 
 
 Sołtys wsi Reczpol Maria Pawłowska pytała - Kiedy będzie rozwożony 
hasz na podsypkę dróg? 
 Wójt wyjaśnił, że nie wie jeszcze, w jakiej formie będzie to rozwożone 
po terenie gminy, ponieważ Wykonawca w cenie uzyskanej po przetargu 
ma wliczone także koszty podsypki. 
 
 Ponadto Sołtys wsi Reczpol Maria Pawłowska wnioskowała 
o zabezpieczenie podłogi pod „grzybkiem” przy budynku Świetlicy Wiejskiej 
w Reczpolu. 
 
 Sołtys wsi Ruszelczyce Tomasz Grzegorzak podziękował w imieniu 
własnym jak i mieszkańców wsi Ruszelczyce za nieodpłatne przydzielenie 
drewna z lasu mienia wiejskiego wsi Ruszelczyce na pokrycie dachu budynku 
gospodarczego przy kościele w Ruszelczycach. 
 
 Protokoły Nr L/2014 i LI/2014 z obrad poprzednich sesji Rady Gminy 
Krzywcza przyjęte zostały jednogłośnie przez aklamację. 
 
 W związku z upływem VI kadencji Rady Gminy Krzywcza 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pękalski podziękował, radnym i sołtysom 
za współpracę. Uważa on, że czteroletni okres nie był okresem straconym, 
chociaż pewnych założeń nie udało się zrealizować. 
 Następnie wręczył on w dowód uznania pisemne podziękowanie 
Wójtowi Gminy Witoldowi Szpytmanowi za cztery lata współpracy, pełne 
i rzetelne wykonywanie nałożonych zadań z myślą o mieszkańcach gminy, 
dziękując za skuteczność rządzenia i podniesienia na wyższy poziom prestiżu 
gminy, życząc zdrowia, powodzenia w realizacji dalszych planów życiowych 
oraz sił do dalszej pracy na rzecz naszego społeczeństwa. 
 Wręczył on również osobiście, w dowód uznania, pisemne 
podziękowania wszystkim obecnym radnym za zaangażowanie dla dobra 
społeczności lokalnej oraz podejmowanie w mijającej kadencji wspólnych 
inicjatyw na rzecz rozwoju gminy Krzywcza, za godne i rzetelne wypełnianie 
mandatu radnego oraz owocną współpracę, życząc wszystkiego, co w życiu 
najlepsze, realizacji własnych planów oraz dalszej satysfakcji z pracy na rzecz 
naszego społeczeństwa gminy. 
 
 Wójt Gminy Witold Szpytman również podziękował wszystkim radnym, 
sołtysom za czteroletni, a pracownikom Urzędu Gminy Krzywcza 
za sześcioletni okres współpracy. 
 Następnie, w dowód uznania, wręczył on osobiście na ręce 
Przewodniczącego Rady pisemne podziękowanie za czteroletnią współpracę. 
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Ad 7. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 1448 
LII zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VI kadencji. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołował 
 

(-) Mieczysław Klimko 

 

 


